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Dragana Moćić
diplomantka visokošolskega strokovnega študijskega programa, zaposlena kot organizatorka 
logistike v Intereuropi d.d.

NIKOLI NE OBUPAJ. NIKOLI NE OBUPAJ. 
TRUDI SE ZA SVOJE SANJE,TRUDI SE ZA SVOJE SANJE,vredno jevredno je!!
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Pred leti, ko je nastopil čas za vpis na študij, sem bila neodločena. Od nekdaj sem bila prepričana, da se 
bom vpisala na ekonomski študij, saj sem obiskovala srednjo šolo za ekonomskega tehnika. Vendar je bilo že 
takrat ogromno ekonomistov, zato sem se poglobila vase in se vprašala, kaj si želim v življenju. Iskreno me je 
bilo strah, kako se bom zaposlila, če je že toliko ekonomistov brez službe. Medtem sem zasledila Fakulteto 
za logistiko in se po razmisleku odločila, da se vpišem. Uspešno sem opravila 1. letnik študija, nato sem v 2. 
letniku zanosila. Še bolj sem se trudila za študij. Ko sem rodila, se mi je življenje spremenilo. Nova izkušnja, 
nov pristop življenju. Posvetila sem se predvsem družini. Vendar nikoli nisem pomislila, da bi prekinila študij. 
Želela sem ga dokončati in diplomirati. Res pa je, da se mi je zaradi nove vloge v življenju vse zavleklo. Nato 
sem še drugič zanosila in potrebno je bilo še toliko več usklajevanja in planiranja. Srečna sem bila doma, z 
možem in otrokoma, vendar je manjkala tista pika na i, saj sem res želela diplomirati. 



LOGIST - Kariere diplomantov Fakultete za logistiko Univerze v Mariboru 

Alumni klub Fakultete za logistiko Univerze v Mariboru april 2020

Leta so minevala, jaz pa sem vmes opravila vse 
izpite in bila trdno odločena, da dokončam študij 
z diplomo. Ni bilo lahko, ravno nasprotno. Bilo 
je zelo težko, kajti potrebno je bilo vse uskladiti. 
Vendar vsi vemo, da je življenje težko, samo 
obupati ne smemo. Začela sem pisati diplomsko 
delo, sicer počasi, vendar mi je uspelo. Vmes sem 
šla na razgovore za službo, vendar se mi žal ni 
uspelo zaposliti na delovnem mestu, kakršnega 
sem si želela. Zavedala sem se, da moram najprej 
zaključiti študij in diplomirati, saj bom le s tem 
imela boljše pogoje za zaposlitev. Mož in otroka 
so mi stali ob strani, jaz pa sem se posvetila 
dokončanju diplomskega dela. Nato sem nekega 
dne zasledila razpis za prosto delovno mesto 
organizatorja logistike v podjetju Intereuropa 
d. d. v Celju. Takoj sem poslala prijavo. Že med 
študijem sem se skoraj vsak dan peljala mimo 
Intereurope, saj sem živela v Štorah, in vedno sem 
si predstavljala, kako bi bilo dobro, če bi se tam 
zaposlila. Čeprav še nisem diplomirala, sem vseeno 
upala, da me pokličejo na razgovor. In čez nekaj časa se je to tudi zgodilo. Ne morem opisati občutka, ki 
me je takrat prevzel. Nato je sledil razgovor in ko sem videla, koliko ljudi je prišlo na razgovor, sem vseeno 
imela dober občutek. Opravila sem nekaj razgovorov z njimi in na koncu so se odločili za mene. Nisem mogla 
verjeti, dokler nisem dobila pogodbe v roke. Najprej sem dobila pogodbo za 3 mesece, kar je bila zame 
priložnost, da se izkažem, in da me zaposlijo za nedoločen čas. Vmes sem uspela še diplomirati in sedaj še 
toliko bolj z veseljem opravljam delo v logistiki. Čez nekaj časa sem dobila tudi pogodbo za nedoločen čas, 
tako da sem že 2 leti zaposlena v logističnem podjetju.
Zelo sem hvaležna viš. pred. dr. Janezu Žirovniku, ki mi je stal ob strani in mi svetoval glede diplomskega 
dela. Karkoli sem potrebovala, mi je bil vedno pripravljen pomagati. Z informacijami so mi pomagale tudi 
zaposlene v referatu za študentske zadeve in ni besed, s katerimi bi se jim lahko zahvalila. 
Ni mi žal, da sem se odločila za študij na Fakulteti za logistiko. Čeprav sem na začetku dvomila glede svoje 
izbire in se spraševala, kje se bom sploh lahko zaposlila, sem sedaj vesela in srečna, da sem se takrat odločila 
za ta študij. 

Pravijo, da se vse zgodi z razlogom. Čeprav je bila pot težka, nikoli nisem obupala. Uresničila sem svoje 
sanje, tako da sedaj s ponosom povem, da sem diplomirana inženirka logistike. V življenju nikoli ne 
smemo obupati, tudi ko je zelo težko, saj je na koncu poti vedno majhna svetla točka, ki samo čaka, da 
pridemo do nje.  


